
 

 

SA 0052/XXXVI/09 

Protokół nr XXXVI/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie 

w dniu 25 listopada 2009 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Jan Sztwiertnia, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecny 

radny Kazimierz Wisełka. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy.  
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5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

8.2. zmiany uchwały nr XXXV/291/09 z dnia 26 października 2009 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

8.3. udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej, 

8.4. udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej,  

8.5. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

8.6. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców 

i Leszna Górna. 

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje i komunikaty. 

13. Zakończenie XXXVI sesji Rady Gminy Goleszów.   

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na wniosek wójta gminy do porządku obrad 

proponuje się wprowadzenie punktu 8.9. to jest projektu uchwały w sprawie przejęcia zadań 

Powiatu Cieszyńskiego w zakresie utrzymania chodników przy drogach powiatowych na terenie 

Gminy Goleszów.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o dalsze wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zaproponował dalszych zmian porządku obrad. Porządek obrad wraz ze zmianą 

polegającą na wprowadzeniu punktu 8.9 został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

8.2. zmiany uchwały nr XXXV/291/09 z dnia 26 października 2009 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

8.3. udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej, 

8.4. udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej,  

8.5. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

8.6. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców 

i Leszna Górna, 

8.7. przejęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie utrzymania chodników przy drogach 

powiatowych na terenie Gminy Goleszów. 

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

11. Wolne wnioski. 

12. Informacje i komunikaty. 

13. Zakończenie XXXVI sesji Rady Gminy Goleszów.   

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej piątej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXV/09 z dnia 28 

października 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że przewodniczący Rady Powiatu Jan Sztwiertnia, 

który w tym punkcie miałby zabrać głos,  dotrze na sesję później, ponieważ trwa teraz posiedzenie 

Zarządu Powiatu.  

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

 

Komisja Statutowa oraz Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia nie 

obradowały w okresie pomiędzy sesjami. 
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Komisja Rewizyjna w dniu 18 listopada 2009 r. przeanalizowała dokumentację związaną 

z budową czterech  schodów przy SP w Goleszowie Równi na kwotę 3 400 zł. W wyniku kontroli 

Komisja stwierdziła, że zalecenia dotyczące remontu schodów były znane już w grudniu 2008 roku, 

a w budżecie wówczas znajdowały się środki na wykonanie tych prac. Zdaniem Komisji remont 

schodów mógł być przeprowadzony dużo wcześniej. 

Komisja wnioskuje o zwiększenie nadzoru dyrekcji SP w Goleszowie nad kierownikiem filii szkoły 

w Goleszowie Równi.  

Postawiono także wniosek o coroczne przekazywanie protokołów pokontrolnych budynków szkół 

do Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia.  

Ponadto przeprowadzono jeszcze dwie kontrole: 

− Kontrolę wykorzystania pomieszczeń gminnych.  

− Kontrolę stanu wykonania remontów i inwestycji prowadzonych przez Urząd Gminy oraz 

jednostki gminne. 

Obie kontrole wypadły pozytywnie i komisja nie sformułowała żadnych zleceń pokontrolnych.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nikt w dyskusji nie zabierał jednak głosu. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa obradowała 23 listopada i 

rozpatrzyła punkty: 

1. Rozpatrzenie pisma sołtysa Dzięgielowa Wernera Zająca. 

2. Informacja na temat remontów dróg gminnych.  

3. Przygotowanie do akcji zimowego utrzymania dróg.  

4. Informacja na temat działalności Śląskiej Izby Rolniczej oraz Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

I tak: 

Ad.1. Pismo sołtysa dotyczyło przeprowadzenia analizy sposobu wykonania remontu kapitalnego 

dróg w sołectwie Dzięgielów. Zdaniem sołtysa drogi te zostały wyremontowane w sposób 

niezgodny z ustaleniami zebrania wiejskiego, np. w miejsce „smołówki” wykonano drogę z asfaltu.  

Po dyskusji Komisja sformułowała w tym temacie dwa wnioski: 

a) w przypadku rozbieżności pomiędzy ustaleniami z zebrań wiejskich dotyczących remontów 

dróg, notatkami służbowymi, a specyfikacjami tych robót należy informować o tym 

sołtysów, 

 



Protokół nr XXXVI/09 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 25 listopada 2009 r.  strona 5 
 

 

b) dokumentację dotyczącą remontów dróg należy przygotowywać z odpowiednim 

wyprzedzeniem, aby wszystkie niezbędne konsultacje i informacje mogły zostać 

przekazywane w terminie.  

Pozostałe informacje dotyczące remontów dróg gminnych, przygotowania do akcji zimowego 

utrzymania dróg oraz na temat działalności Śląskiej Izby Rolniczej oraz Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego zostały przyjęte bez uwag.  

W sprawach bieżących odczytano pismo mieszkańców budynku z Kozakowic w sprawie 

ponownego rozpatrzenia ich prośby w sprawie sprzedaży z bonifikatą budynku, w którym 

mieszkają. Komisja postanowiła odbyć tam wizję lokalną w dniu 14 grudnia.  

 

Po tej informacji głos zabrał zastępca wójta Henryk Odias. Zwrócił się on do przewodniczącego 

Komisji, by na kolejnym posiedzeniu wydano opinię co do wypowiedzenia umowy użyczenia 

terenów klubowi motocyklowego. 

Przewodniczący Leszek Szlauer uznał, że opinie taką wyda Komisja na posiedzeniu 14 grudnia br.  

 

Komisja Finansów i Inwestycji w okresie pomiędzy sesjami obradowała dwukrotnie: 19 i 24 

listopada. Na pierwszym posiedzeniu wraz z przedstawicielami firm Tros-eko, Fanex oraz 

Przedsiębiorstwa Komunalnego z Ustronia przedyskutowano temat stawek za wywóz nieczystości.  

Do przedstawionego projektu uchwały radny Krzysztof Kohut zaproponował zmianę wysokości 

stawek na: 

13,50 zł - za odbiór odpadów komunalnych zbieranych w sposób nieselektywny w worku lub w 

pojemniku o pojemności 110 litrów, 12,00 zł - za odpady zbierane i odbierane w sposób 

selektywny.  

Dyskutowano także problem wywozu odpadów wielkogabarytowych. Radny Joanna Byrtek 

zaproponowała, aby do ceny wywozu kubła doliczona była kwota (około 50 gr), która zagwarantuje 

mieszkańcom wywóz odpadów wielkogabarytowych.  

Z tym stanowiskiem nie zgodził się radny Krzysztof Kohut, który uważa, że mieszkańcy, którzy nie 

będą wywozili takich odpadów nie powinni płacić za to wyższej stawki.   

Ten temat był dyskutowany także na drugim posiedzeniu, gdzie pozytywnie zaopiniowano już 

projekt uchwały dotyczący górnych stawek za wywóz nieczystości wraz ze zmianami (szczegółowa 

informacja przy omawianiu projektu uchwały).  

Na drugim posiedzeniu Komisja przeprowadziła wizję lokalną w przedszkolu w Goleszowie oraz na 

terenie budowy boiska Orlik.  
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A po wysłuchaniu informacji wójta na temat stanu wykonania inwestycji i planowanych remontów 

realizowanych w 2009 roku, Komisja oceniła je pozytywnie.  

W sprawach bieżących Komisja zapoznała się w dwoma pismami: 

- pismem dyrektor GOK Lidii Lankocz w sprawie sfinansowania zakupu aparatury nagłaśniającej 

za 3000 zł dla świetlicy gminnej w Cisownicy – Komisja sugeruje aby pieniądze na ten cel 

pozyskać ze środków Lokalnej Grupy Działania, 

- pismem Gminnego Ośrodka Kultury w Świnnej w sprawie przeznaczenia w budżecie w 2010 roku 

środków na międzynarodowy Konkurs Plastyczny „Mieszkam w Beskidach” organizowany właśnie 

przez GOK w Świnnej – Komisja negatywnie ustosunkowała się do w/w pisma.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nikt w dyskusji nie zabierał jednak głosu. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje złożyli radni: Adam Żwak, Krzysztof Glajcar  i Gertruda Proksa. Interpelacje te 

zostały odczytane i przekazane na piśmie wójtowi gminy. Kopie interpelacji stanowią załączniki nr 

4 i 5 do nin. protokołu. 

Następnie z zapytaniami zwrócili się: 

Radny Leszek Szlauer: zdaniem radnego do Puńcówki odprowadzane są nieczystości 

prawdopodobnie z kamieniołomu w Lesznej Górnej. Radny pytał czy użytkownicy kamieniołomu 

mają na to stosowne pozwolenia.  

Radny Karol Lipowczan: zwrócił się z prośbą o wystosowanie zapytania do starostwa 

powiatowego w sprawie uregulowania stosunków wodnych od ul. Osiedlowej w Goleszowie do 

drogi powiatowej na odcinku 120 metrów.  

Sołtys Werner Zając: zapytał o poziom przygotowania prac do wykonania oświetlenia ulicznego 

w Dzięgielowie w 2010 roku. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego Jan 

Sztwiertnia. Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oddając mu głos poprosił o odniesienie się 

do pisma starosty w sprawie przebudowy drogi powiatowej Goleszów-Hermanice-Ustorń. Pismo to 

stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

Przewodniczący poinformował, że szacunkowa kwota 7,2 mln zł, za którą ma być wyremontowany 

kozakowicki odcinek trasy obniży się, ponieważ została ona wyliczona zakładając, że odcinek ten 

sięga aż do drogi dwupasmowej. Jednakże granica Gminy Goleszów przebiega dużo wcześniej 
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aniżeli na drodze dwupasmowej. Przewodniczący zaznaczył także, że nie zna szczegółów 

negocjacji pomiędzy starostą a wójtem gminy w tym temacie.  

Po tej wypowiedzi głos zabrali radni Dariusz Orawiec, Krzysztof Kohut oraz Karol Lipowczan, 

którzy zwrócili się do przewodniczącego Rady Powiatu z pytaniem dlaczego starosta wystosował 

takie pismo, skoro na wrześniowej sesji przewodniczący zapewniał, że po rozwiązaniu problemów 

dokumentacyjnych miasta Ustronia inwestycja zostanie rozpoczęta.  

Na te głosy zareagował przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot, który przypomniał, że 

przewodniczący Rady Powiatu nie ma wpływu na decyzje starosty ani zarządu powiatu.  

Następnie wypowiedział się Wójt Gminy Zbigniew Wacławik, który przypomniał, że w momencie 

powstania subregionów wypracowano model podziału środków na inwestycje. Zadecydowano, że 

gminy nieturystyczne przeznaczą środki na remonty dróg. Gmina Goleszów zrezygnowała z 

remontów dróg gminnych i kwotę 1 mln euro postanowiła przekazać tę kwotę na remont drogi 

kozakowickiej. Wójt Gminy podkreślił, że w trakcie rozmowy ze starostą przypomniał, że to 

właśnie ta suma jest wkładem Gminy Goleszów w remont dyskutowanej drogi.  

Po tej wypowiedzi zakończono dyskusję.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

 

8.1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Treść projektu wraz z dodatkowymi zmianami omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe 

pisemne uzasadnienie zmian stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/XXXVI/292/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 
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8.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/291/09 z dnia 26 października 2009 r. w 

sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/293/09 w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/291/09 z dnia 26 października 

2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

8.3. udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek 

Szlauer poinformował, że na posiedzeniu w dniu 14.10.2009 pozytywnie zaopiniowano udzielenie 

bonifikaty, o której mowa w projekcie uchwały.  

 

Treść projektu omówił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik i zaproponował wprowadzenie 

autopoprawki polegającej na zmianie treści § 1 w następujący sposób: 

W miejsce słów: Wyrazić zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 85%... wpisać słowa: Wyrazić 

zgodę na udzielenie bonifikaty do 85%. 

Na ten głos zareagował radny Krzysztof Glajcar twierdząc, że zmiana ta spowoduje zmianę 

charakteru całej uchwały, gdyż w takim przypadku Rada Gminy nie wie w jakiej wysokości 

zostanie udzielona bonifikata. 

W tym momencie Wójt Gminy zapewnił, że będzie to bonifikata w wysokości 85%.  

Wobec braku dalszych głów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/294/09 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej 

została podjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

8.4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek 

Szlauer poinformował, że na posiedzeniu w dniu 14.10.2009 pozytywnie zaopiniowano udzielenie 

bonifikaty, o której mowa w projekcie uchwały.  

Treść projektu omówił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik i zaproponował wprowadzenie 

autopoprawki polegającej na zmianie treści § 1 w następujący sposób: 

W miejsce słów: Wyrazić zgodę na udzielenie bonifikaty w wysokości 90%... wpisać słowa: Wyrazić 

zgodę na udzielenie bonifikaty do 90%. 

Wójt Gminy zapewnił, że udzielona zostanie bonifikata w wysokości 90%.  

Wobec braku dalszych głów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/295/09 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

8.5 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji wraz z 

następującymi zmianami wprowadzonymi na posiedzeniu Komisji: 

a) w pkt 1 w miejsce kwoty 13,00 zł. wpisać kwotę 13,50 zł., a w miejsce kwoty 10,50 zł. 

wpisać kwotę 12,00 zł 

b) w pkt 2 w miejsce kwoty 83,00 zł wpisać kwotę 90,00 zł., a miejsce kwoty 65,00 zł. wpisać 

kwotę 70,00 zł 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Następnie radny Karol Lipowczan zaproponował aby za odbiór odpadów komunalnych zbieranych 

w sposób nieselektywny w worku lub w pojemniku o pojemności 110 litrów ustalić stawkę w 
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wysokości 14.00 zł. Radny uznał, że większa różnica pomiędzy odbiorem śmieci selekcjonowanych 

a nieselekcjonowanych zachęci mieszkańców do prowadzenie selekcji, ponadto w tych 14.00 zł 

miałaby być gwarancja odbioru odpadów wielkogabarytowych.  

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy odczytał przepis prawny dotyczący domowych 

odpadów wielkogabarytowych – kopia w załączniku nr 16 do nin. protokołu, a Wójt Gminy uznał, 

że omawiana uchwała dotyczy jedynie stawek za odbieranie odpadów komunalnych. Ustalenia 

dotyczące odpadów wielkogabarytowych wymagałby odrębnej uchwały.  

 

Kolejno wobec dwóch propozycji stawek za odbiór odpadów komunalnych zbieranych w sposób 

nieselektywny w worku lub w pojemniku o pojemności 110 litrów (13.50 oraz 14.00 zł) 

przewodniczący Rady Gminy poddał propozycje te pod głosowanie: 

Jako pierwszą przegłosowano propozycję Komisji Finansów i Inwestycji czyli stawkę w wysokości 

13.50 zł. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

„Za” głosowało 9 radnych. 

Wobec takiego wyniku nie poddano pod głosowanie drugiej propozycji, a przewodniczący ogłosił, 

że taka zmiana zostanie zapisana w projekcie uchwały. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie pozostałe propozycje zmian Komisji Finansów i 

Inwestycji (zgodnie z przedstawioną wcześniej opinią Komisji).  

„Za” przyjęciem wniosku komisji głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Do projektu wprowadzono zatem następujące zmiany:  

a) w pkt 1 w miejsce kwoty 13,00 zł. wpisać kwotę 13,50 zł., a w miejsce kwoty 10,50 zł. 

wpisać kwotę 12,00 zł 

b) w pkt 2 w miejsce kwoty 83,00 zł wpisać kwotę 90,00 zł., a miejsce kwoty 65,00 zł. wpisać 

kwotę 70,00 zł 

 

Wobec braku dalszych głów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwał nr XXXVI/296/09 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 

2007 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

8.6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w 

sołectwach Puńców i Leszna Górna. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/297/09 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w 

sołectwach Puńców i Leszna Górna została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

8.7. przejęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie utrzymania chodników przy drogach 

powiatowych na terenie Gminy Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXVI/298/09 w sprawie przejęcia zadań Powiatu Cieszyńskiego w zakresie 

utrzymania chodników przy drogach powiatowych na terenie Gminy Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

Ad.9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy odniósł się kolejno do: 

− interpelacji radnych Krzysztof Glajcar i Gertruda Proksa – Wójt Gminy stwierdził, że do 

rozpatrzenia interpelacji koniecznym jest ustalenie właściciela drogi, 

− interpelacji radnego Adama Żwaka – Wójt Gminy poinformował, że jeszcze w tym roku 

wykonana zostanie na ulicy Długiej kanalizacja deszczowa. Przeprowadzono nowe podziały 
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działek prywatnych. Obecnie trwa ich wycena. Do części interpelacji dotyczącej ul. 

Widokowej Wójt Gminy uznał, że sprawę tę należy przekazać drogówce i forma interpelacji 

nie jest tutaj konieczna, 

− zapytania radnego Karola Lipowczana – do starostwa zostanie wystosowane pismo w 

sprawie uregulowania stosunków wodnych od ul. Osiedlowej w Goleszowie do drogi 

powiatowej na odcinku 120 metrów, 

− zapytania sołtysa Wernera Zająca – Wójt Gminy stwierdził, że sołtys powinien spotkać się z 

pracownikiem Urzędu Gminy i ustalić szczegóły wymiany czy też budowy nowych 

punktów świetlnych, 

− zapytania radnego Leszka Szlauera – tutaj głos zabrał zastępca wójta Henryk Odias, który 

poinformował, że w sprawie zanieczyszczenia potoku już interweniował, jednak nie 

otrzymał żadnych odpowiedzi. Zapowiedział, że w związku z zapytaniem radnego ponowi 

pisma w tej sprawie. 

Zgodnie ze statutem na interpelacje zostaną dodatkowo udzielone pisemne odpowiedzi.  

 

Ad.10. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o tym, iż: 

− 11 listopada w cieszyńskim teatrze rozdane zostały statuetki „Srebrnych Cieszynianek”, 

− sześciu nauczycieli z terenu gminy Goleszów uzyskało awans zawodowy na nauczyciela 

dyplomowanego 

− odbyło się zebranie Zarządu Gminnego OSP, na którym podsumowano rok 2009, 

− sesja budżetowa odbędzie się 4 stycznia 2009 r., 

− odbyło się spotkanie ze starostą, na którym wypracowano finansowanie odśnieżanie 

chodników dla pieszych przy drogach powiatowych, 

− 6 listopada w przedszkolu w Goleszowie odbyło się spotkanie związane z oddaniem 

przedszkola do użytku po remoncie, 

− rozpoczęto budowę miejsc postojowych przy przedszkolu w Goleszowie, jednak okazało 

się, że w miejscu tym przebiega gazociąg. Trwają prace, które maja na celu obniżenie rur z 

gazem, 

− rodzice dzieci uczęszczających do przedszkola w Goleszowie wystąpili na piśmie 

o zamontowanie na drodze do przedszkola progów zwalniających. Pismo to zostanie 

skierowane do starostwa, 
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− 17 listopada odbyło się pierwsze posiedzenie Gminnej Rady Sportu nowej kadencji. 

Przewodniczącym GRS został pracownik Urzędu Gminy Tomasz Jaszowski, 

− 20 listopada w Cisownicy odbyło się odsłonięcie tablicy poświęconej pamięci Jana Ożany. 

 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot odczytał pismo posła Adama Wykręta 

w sprawie spotkania z posłem, które odbędzie się 7 grudnia w sali GOK. Następnie poinformował o 

tym, że wodociągi ziemi cieszyńskiej przesłały propozycje stawek za wodę, które zostaną 

przedyskutowane na spotkaniu z radnymi Chażalcha oraz Dębowca.  

Ponadto przewodniczący odczytał pismo sołtysa Jana Poloczka w sprawie remontu ul. Grabowej. 

Pismo to zostało skierowane do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi przewodniczący Rady Gminy poinformował o studyjnym 

wyjeździe do Portugali, którego celem była obserwacja pozyskiwania funduszy przez portugalskie 

LGD. 

 

Ad.11. Wolne wnioski. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.12. Informacje i komunikaty. 

Radny Karol Plinta poinformował o balu sylwestrowym organizowanym przez OSP Kisielów.  

 

Ad.13.Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godz. 

1750 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXVI sesję Rady Gminy Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 


